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Skrivelse om förskolegårdar  

 
Fysisk aktivitet är viktig för att förebygga framtida hälsoproblem. I Stockholms stads 

förskoleplan lyfter man upp vikten av fysisk aktivitet på förskolan. I det sammanhanget är det 

av stor vikt att förskolegårdarna erbjuder variation. En miljö med möjligheter till rörelse och 

utmaningar men även mer stillsamma aktiviteter är av betydelse för barns lärande och 

delaktighet. 

 

Förvaltningen skriver i VP för 2020 även om vikten av likvärdighet för stadsdelens förskolor. 

Alla barn ska ha tillgång till pedagogiska miljöer som uppmuntrar lek och lärande såväl 

inomhus som utomhus. Man skriver också att löpande kartläggning av förskolegårdarnas 

upprustningsbehov genomförs liksom av de övergripande strukturerna, för att kontinuerligt 

utveckla de pedagogiska miljöerna, inomhus såväl som utomhus. 

I förvaltningens avslag på medborgarförslaget om en utökning av Rosteriets förskolegård var 

en viktig anledning att om Rosteriet tillåts att öka sin förskolegård kommer detta att leda till 

att förvaltningen måste se över även andra förskolor och huruvida de också kan utöka sina 

gårdar. För att förvaltningen då ska vara konsekvent måste även dessa förskolor tillåtas öka 

sina gårdars storlek vilket i slutändan leder till att en stor del av stadsdelens redan begränsade 

mängd parkmark försvinner från allmänheten.  

Med anledning av ovanstående önskar vi: 

Att förvaltningen återkommer till nämnden med en redovisning av stadsdelens förskolor 

utifrån gårdens storlek, antal barn samt antal kvm/barn. 

 Att förvaltningen återkommer med en kort uppföljning och redovisning av 

stadsdelsförvaltningens pågående arbete för att utveckla förskolornas utemiljöer och för att 

öka likvärdigheten i de pedagogiska miljöerna. 


